
Referat fra FAU-møte 30. november 2023 
Til stede: Elisabeth Mohn Danielsen (fungerende rektor), Mona Kronstad, Ann-Kristin Mo, Bente 
Langø, Ricki Sickenger, Anne-Grete Bakke, Tone Eilertsen Brandsdal, Kenneth Fjørstad, Nils Henry 
Rasmussen (referent) 

 

1. OD-dagen. 
Det har kommet forespørsel om det kan være lov å tjene inn mindre enn 350 kroner på OD-dagen. 
Rektor opplyste om hva kravene er fra OD sentralt, at minimumsbeløpet på 350 kroner er 
veiledende, og at det allerede idag er lov å bidra med mindre enn 350 kroner. Dette har kanskje ikke 
kommet klart nok frem til skolen. 

2. Arbeid med klassemiljø. 
Det ble diskutert hvordan skolen og foreldren kan arbeide for at klassemiljøet blir bedre blant 
elevene. Noen klasser har opplevd å ha mye bruk av vikar. Dette er ikke mulig å gjøre noe med. Det 
er idag mye sykmeldinger. Skolen gjør det de kan for at vikarene skal ha god nok informasjon om 
klassene de skal inn i. 

Skole–hjem-samarbeidet kan bedres ved at trinnkontaktene kan arrangere møter på høsten for å 
diskutere hvordan det går i klassen og hvilke utfordringer som finnes. Dette kan gjerne være 
forebyggende møter som arrangeres fast i november hvert år. 

Det ble diskutert hvordan enkelte lærere sender oppdateringer om hvordan klassemiljøet er, 
inkludert det som er positivt i klassen, og med beskjed om hva foreldrene kan diskutere med barna 
hjemme. Dette kan gjøre det lettere å spille på det som er bra og bygger opp en felles forståelse om 
hva som skjer i klassen. 

3. Skolevei 
Vestland fylkeskommune skal kartlegge hvordan farten er på veien forbi skolen for å revurdere 
fartsgrensen, og gjennomgå hvordan skiltingen er satt opp. 

Skolen har sendt anbefalinger om at barn som kjøres, hovedsakelig ikke skal kjøres helt opp til 
skolen. FAU er enig i skolens anbefalinger. 

4. Status ungdomsskoleball 
Det skal lages en Spleis for å se hva som fås inn av penger til ungdomsskoleballet, og basert på det 
som kommer inn, vil det gjøres en vurdering av arrangementet. Det ble diskutert hvordan 
ungdomsskoleballene fremover skal arrangeres. 

5. Status 17. mai 
17. mai-arbeidsgruppen har hatt første møte og laget en 17. mai-perm for fremtidige 17. mai-
komiteer. Neste møte blir søndag 7. januar. 

6. Evt. 
FAU vedtar å gi en julekurv til lærerne en ukes tid før jul som en takk for arbeidet og innsatsen 
lærerne gir for elevene. Bente får ansvaret for å bestille denne. 



Det ble videre diskutert om en del saker som kommer inn til FAU som er utenfor FAUs mandat og 
som bør tas direkte med skolen. FAU må informere klarere om hvilke saker som er innenfor FAUs 
mandat. Saker utenfor FAUs mandat inkluderer henvendelser om planer skolen har for oppgradering 
av bibliotek, begrunnelser for valg gjort rundt enkeltfag for enkeltklasser og hvilke planer 
enkeltklasser har for juleavslutninger. 

Møte avsluttet klokken 20.40. 


